
PROTOKÓŁ Nr  8/16 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 5 lipca 2016 roku 

 

 

 

 5 lipca 2016 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny Pan Andrzej Jurgielewicz.  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).               

   

 

1. Pan Sławomir Przekop   – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

3. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecni: Pani Teresa Kuźma i Pan Tomasz Zamojski. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00 

 

i powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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4. Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy. 

5. Sprawa opieki zdrowotnej na terenie gminy. 

6. Rozpatrzenie pisma w sprawie umorzenia należności czynszu za lokal. 

7. Wolne wnioski.  

8. Zakończenie posiedzenia. 

  

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej głosowało 3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

  Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

 

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

opieki zdrowotnej na terenie gminy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że polecił dla Państwa 

Dudarewicz, aby zrobili listę rzeczy najbardziej potrzebnych do ośrodka zdrowia, które chcą 

kupić. Dodał, że jakiś czas temu wspólnie z radnymi podjął decyzję o naprawie służby 

zdrowia i o poniesieniu w związku z tym pewnych kosztów. Wyjaśnił, że ustalono wówczas, 

że pieniądze zostaną przeznaczone na sprzęt do ośrodka zdrowia, a gmina ma nową umowę  

z państwem Dudarewicz, którzy przekazali mu listę najpotrzebniejszych rzeczy. Dodał,  

że oprogramowanie do komputerów nie będzie z naszych pieniędzy, a cały sprzęt zostanie  

w ośrodku, jeżeli Państwo Dudarewicz odejdą. Stwierdził, że poprosił Panią Skarbnik  

o zagospodarowanie środków na ten cel. 
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Wójt Gminy powiedział, że chciałby również wyremontować mieszkanie,  

które jest przeznaczone dla potencjalnego lekarza, bo może uda się kogoś sprowadzić. 

Wyjaśnił, że należy wymienić stolarkę okienną, podłogi, grzejniki, drzwi jak również należy 

myśleć  

o wymianie glazury i terakoty. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy kwota 20 tys. zł 

wystarczy na ten remont. 

 Radny Pan Bogdan Duś powiedział, że jego zdaniem nie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zorganizowanie służby 

zdrowia nie jest takie proste. Dodał, że może kiedyś gmina będzie w stanie wziąć tą służbę 

zdrowia na siebie, ale to chyba nie ma sensu. 

 Radny Pan Jan Krzykwa zapytał, czy pielęgniarką będzie Pani Czerwińska. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że tak, ale jej zatrudnienie 

jest po stronie Państwa Dudarewicz. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że nie wie, czy Regionalna Izba 

Obrachunkowa nie zarzuci nam tych wydatków i nie zdziwiłaby się, że w związku z nimi 

mogą przyjechać na kontrolę. Dodała, że mogą mieć dużo pytań i wątpliwości. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, żeby realizować propozycję Wójta dotyczącą remontu mieszkania i zakupu 

sprzętu.. Za  przyjęciem propozycji Wójta oddano 11 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pisma w sprawie umorzenia należności czynszu za lokal. Następnie odczytał 

pismo (załącznik nr 5). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że umorzenia są w jego 

gestii i odpowiedział tej Pani, że zobaczy co da się zrobić. Dodał, że nie może udzielić 

takiego umorzenia bo groziłaby mu dyscyplina finansowa i kary. 

 Członkowie Komisji jednogłośnie (11 głosów za) uznali, że sprawa należy  

do wyłącznej kompetencji Wójta i przyjęli jego wyjaśnienia dotyczące tego, iż może  

on ponieść konsekwencje finansowe, łącznie z dyscypliną finansową w sytuacji,  

w której zgodziłby się na umorzenie tego czynszu. 

 

 

Do p-ktu 7 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Pani Dudarewicz ma 

specjalizację pediatry i uprawnienia. Stwierdził, że jego zdaniem wszystko idzie w dobrym 

kierunku, a w grę wchodzi jeszcze 2 lekarz. Dodał, że może uda się zaprosić Panią 

Dudarewicz na sesję i może wtedy wyjaśnią się pewne sprawy. Stwierdził,  

że Pani Dudarewicz powoli organizuje i dopina sprawy związane z tym ośrodkiem,  

m.in. chce otworzyć legalny gabinet pielęgniarki i to zgłasza. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 
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Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  10
40

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1.Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

         /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

2. Zastępca przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów 

 

                           /-/ Sławomir Przekop 

 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

         /-/ Andrzej Łanczkowski 

 
 

 

 


